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PROTOKOLL 
 

Ärende:  Styrelsemöte SNBK 

 

Tid:  2012-04-24  Kl.19.00 

 

Plats:  Danske Bank 

 

Närvarande: Milan Kolar 

  Ingvar Gävert 

  Per-Inge Södergren 

  Curt Ellqvist 

  Claes Backlund 

  Tony Johansson 

  Mårten Andersson 

  Stefan Norberg 

 

§0        Mötets öppnande            
           Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 

 

§1        Hur vill vi att styrelsearbetet ska fungera? 
Alla i styrelsen har en roll och ett ansvar. Det finns många arbetsgrupper i    

föreningen som tar hand om det praktiska. 

Styrelsens roll blir att besluta om hur föreningen och varvet ska se ut. 

 

§2+3c Redogörelse av det ekonomiska läget. 

Resultat och balansräkning, bilaga 1 och 2, drogs av Tony. Claes gör ett 

kontoförslag där varje arbetsgrupp representeras. Tony försöker ordna så 

att resultat och balansräkningen periodiceras så att redovisningen omfattar 

tiden mellan styrelsemötena. Den fasta telefonen i klubbstugan 

diskuterades. – Behövs den? Vi avvaktar med beslut.  

När det gäller betalning av gästplatser (C-medlemmar) så har rutinen fram 

till nu varit att de betalats i efterhand. Vissa har dock ej betalat ännu!  

- Kan klubben vägra att sjösätta dessa medlemmars båtar? 

Ett avtal för inkasso i samarbete med Profina redovisades. Vi beslutade 

om att anlita dem under ett år. En utvärdering får visa om vi ska fortsätta 

samarbetet efter det. 

Alla räkningar som vi skickar ut till våra medlemmar ska ha förfallodatum 

den sista i månaden och utskicket bör ske minst en månad innan 

förfallodatum. Om en medlem inte betalar, skickar klubben ut en 

påminnelse där det ska framgå att ärendet tas över av Profina om 

betalning ej sker. 

Information om de nya betalningsrutinerna läggs ut på hemsidan av Curt.  
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§3a     Planerade städdagar och annan verksamhet i klubben         

Claes och Ingvar håller på att lära sig sina nya arbetsuppgifter. Jörgen 

Croné och Olle Höglin har bistått dem. Städdagar ligger normalt på hösten 

och årets datum bestämdes till lördag den 22 september samt söndag den 

30 september. För att kunna se vilka som deltar, kommer en namnlista att 

läggas ut under dagarna. 

Curt lägger ut information om städdagarna på hemsidan. 

Claes kommer att kalla till ett varvsmöte. Datumet blir söndag den 3 juni 

kl 14. Till detta möte vill Claes att sammankallande i samtliga 

arbetsgrupper skriver ner och lämnar till honom innan mötet: 

1. Pågående arbeten 

2. Framtida arbeten 

3. Investeringsbehov 

4. Ev. förändringar i gruppsammansättningen 

Om ordföranden i arbetsgruppen ej kan närvara på mötet får han skicka en 

ersättare. 

Kjell-Åke Åström har idag lagt ut plåtar över de hål som tagits upp i 

samband med kajrenoveringen för att sjösättningen ska kunna ske. 

Kostnaden för renoveringen ska enligt hans beräkningar inte överskrida 

80 kkr. 

En digital karta över de områden som ska gräsklippas kommer att 

utarbetas. Jollesektionen ansvarar för att området runt huset där de 

förvarar sin materiel klipps. 

Varvsfogden bör ha tillgång till nycklar till samtliga skjul. 

 

§3b Redogörelse av antal vinterupplagda båtar      
5 (söder om skjulen vid vattnet) + 1 (vid traktorgaraget) + 11 (på 

parkeringen) + 4 (längst norrut på varvsområdet, där 5 ryms) + 2 = 23 st 

betalande i vinter. Dessa betalar 3-3500 kr vardera + medlemsavgift. Till 

det tillkommer 7-8 st som hyr plats i skjul och betalar 1000 kr till 

förningen + hyra till skjulägaren. 

 

§4      Planerad verksamhet för jollesektionen 

Bilaga 3 visar verksamhetens planering för 2012. SCA har gett ett löfte 

om att bidra med 30 kkr till inköp av FEVA-båtar. SSF sponsrar med 

halva inköpskostnaden, 60 kkr, så egen finansieringen om 30 kkr krävs. 

Inköpet kan ske i år eller senare. Milan tar på sig att ringa de sponsorer 

som har sitt namn på klubbens hemsida för att be dem om årets bidrag. 

Daniel Solberg går den tränarkurs som är sista pusselbiten för att klubben 

ska uppfylla SSF:s krav för bidrag från dem under kristi himmelfärds-

helgen. 
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§5 Planerad tävlingsverksamhet 

Klampenköret går söndag den 17 juni. Klubben brukar bjuda de tävlande 

på hamburgare efter målgång. Per-Inge kontaktar ICA Kvissleby för att be 

dem om delfinansiering som de tradionellt brukar ställa upp med. 

Startavgifterna kan täcka övriga kostnader. 

Seglare som vill få tips och råd för att öka farten kommer att bjudas in av 

klubbens duktiga seglare. Denna minikurs startar förhoppningsvis i juni 

och verksamheten kan få bidrag från SSF. Mer information kommer på 

hemsidan. 

Föräldrarna till seglarskoleeleverna kan få lite grundläggande utbildning 

av bl.a. Per-Inge (t.ex. om att köra följebåtarna). 

Tidsplaner för de uppräknade aktiviteterna kommer på hemsidan. 

Efter ett beslut på ett tidigare styrelsemöte har Per-Inge funderat över hur 

klubben ska välja ut ev. hedersmedlemmar. Han tänker sig att en 

historietavla som beskriver föreningens start och uppbyggnad kan göras i 

ordning. Några av klubbens äldre medlemmar har kontaktats för en 

korrekt historieskrivning.  

Sommardraget arrangeras av Curt och Per-Inge tillsammans med 

festkommittén.. Per-Inge kontaktar festkommittén så att ett datum för 

Sommardraget och årsfesten kan fastställas. Styrelsen föreslår 1:a eller 8:e 

september. 

 

§6 Hur går vi vidare med traversfrågan? 

Den befintliga traversen är c:a 60 år gammal och dokumenterad besiktning 

gjordes senast 2003. Besktning ska egentligen ske varje år. Reservdelar till 

den finns ej att köpa. Någon påstår att en exakt likadan travers finns på 

Akzo. - Stämmer det?  

Skjul- och traversgruppen har arbetat en tid med frågan. Någon/några från 

styrelsen bör ingå. Milan och Claes tar på sig uppdraget.  

Två begagnade 16-tons traverser finns på Östrand. De måste byggas om 

ganska mycket. Anpassningen kan kosta 2-300 kkr. En ny travers kostar 

c:a 500 kkr.  

- Är det möjligt att bygga en förstärkt yta för en mobilkran som dels kan 

användas för båtar tyngre än 10 ton och dels kan fungera som back-up om 

traversen går sönder i samband med sjösättnings- eller upptagnings-

perioden? Kjell-Åke Åström borde veta. 

Man kan tänka sig: 

1. Vi gör ingenting och hoppas att traversen håller 

2. Renoverar nuvarande travers 

3. Köper en ny 

4. Köper en begagnad 
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För- och nackdelar med de olika alternativen måste presenteras noga. 

Motionen från Ingemar Sjöö om differentierad årskostnad beroende på 

båtstorlek (vikt?) ska då behandlas. 

Alternativen bör kunna vara färdigbehandlade i höst. 

Ett extra årsmöte ska vara beslutande för vilket alternativ som väljs. 

 

§7 Uppsamlingsstationer, toalett 

LOVA-bidrag kan kanske användas som (del)-finansiering av en 

slamsugningsstation. 

- När kommer Nyhamn att anslutas till det kommunala avloppsnätet? 

Ingvar tar på sig att bevaka frågan och hur andra båtklubbar hanterar 

detta. 

 

§8 Frågan gällande nya skjul 

Frågan kan skjutas på framtiden. Arbetsgruppen ombeds att koncentrera 

sig på traversen. 

 

§9 Hur ser vi på behovet av en ny traktor? 

Traktorn är för lätt fram, vilket gör snäva manövrar svåra. En hydraulisk 

koppling skulle underlätta för ovana medlemmar.  

- Behöver den bytas? 

Traktorfonden har inte skötts bra. C:a 10 medlemmar har fakturerats två 

gånger, övriga en gång. Traktorgruppen behöver ta en nystart, Ingvar tar 

tag i det. 

 

§10 Övrigt 

Våra hamnar är grunda. Ingvar vill köpa in ett datorprogram som kan rita 

exakta sjökort efter lodning. Styrelsen beslutar att vi köper in det till en 

kostnad av c:a 1 kkr. Ingvar sköter det arbete som krävs. 

Tjuvar besöker då och då Klampenborg. En webkamera med tillhörande 

skyltning kan avskräcka, men tillstånd krävs. Ingvar tar fram ett förslag 

som styrelsen kan fatta beslut om. 

Information från Curt, se bilaga 4.  

Curt undrar om det är några prisjusteringar inför den kommande 

faktureringen. Förändringar jämfört med 2011 inskränker sig till 

skjulägare och jolledeltagare. Mårten skickar årets jolledeltagarlista till 

Curt. 

Curts senaste kursdeltagande kanske kan ersättas av bidrag. Mårten tar 

fram underlag för detta. 

 

 

Nästa möte: 7 juni kl 18.00 

Plats: Skepparplatsen 
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Bilaga 3 Jollesegling inom Sundsvall-Njurunda Båtklubb 2012 
 
Information om båtklubben 
SNBK bildades 1970 då klubbens pionjärer röjde mark, byggde sjösättningskaj och monterade traverskranen för 
sjösättning av stora båtar. Jolleseglingen startade 1982 med att tio föräldrar gick ihop och byggde Optimistjollar 
åt sina barn. Följebåtar inköptes och sjösättningsramp med flytbryggor byggdes. Därefter byggdes jolleförrådet 
och Y-bommarna. Träning och seglarläger bedrevs parallellt med att anläggningen byggdes upp. Tidigt började 
också klubbens ungdomar delta i kappseglingar såväl i distriktet som i regionen och snart därefter även i junior- 
SM. Den bärande tanken under alla år med ungdomsseglingen har varit att föräldraengagemanget är 
nödvändigt och att det skapar en utmärkt familjegemenskap. 

 
Ledare 
JOLLEKOMMITTÉN jolle@snbk.org TFN BOST TFN ARB TFN MOBIL 

Tränare 1 Mårten Andersson 060-15 57 64 0752-48 40 48 070-374 53 33 

Tränare 2 Anders Svalberg 060-51 33 23 060-51 40 15 070-315 75 97 

Tränare 3 Kjell Sandersjöö 060-55 40 11 060-18 61 49 070-602 49 09 

Tränare 4 Daniel Solberg 060-17 74 24 060-16 44 31 070-509 11 04 

Tränare 5 Philip Sandersjöö 060-55 40 11  076-773 66 25 

 
Seglarskolans datum 
MAJ 2012-05-23 2012-05-30   

JUNI 
2012-06-06 dagläger 10-15 

2012-06-13 2012-06-20 2012-06-27  

AUGUSTI 2012-08-04—05 Seglarläger på Vindhem, SuSS  

 2012-08-15 2012-08-22 2012-08-26 dagläger 10-15 

SEPTEMBER 
2012-09-05 2012-09-12 2012-09-19  

2012-09-23 (prel.) Avslutning och Klubbmästerskap (10:00--14:00) 

 

Tider vid träningskvällarna 
17:45 Jolleskjulet öppnas. 

Ca 18:00 Upprop innan vi seglar ut (om väder och vind tillåter). 

Ca 19:00 Jollarna återvänder till bryggan och båtarna packas ihop. 

Ca 19:30 Återsamling och fika. 
 

Föräldrauppgifter vid träningskvällarna 
Delaktighet är helt nödvändigt. 

Hjälpa barnen att göra i ordning båtarna före och efter träningen. 

Ordna fika enligt ett rullande schema. 

 
Klädsel vid träningskvällarna 
Flytväst – gärna utan halskrage. 

Galonkläder och fleece eller våtdräkt/torrdräkt. 

Stövlar. 

Ombyte, Handduk. 

 
Ordning och reda 
Barn ska ha flytväst på även på land på Klampen. 

Barnen får inta själva vara i jolleskjulet. 

Inga barn får köra följebåt. 

mailto:jolle@snbk.org
mailto:marten@glocalnet.net
mailto:anders@nbe.se
mailto:kjell.sandersjoo@csn.se
mailto:daniel.o.solberg@gmail.com
mailto:philip.sandersjoo@gmail.com
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Bilaga 4: Info vid SNBK:s Styrelsemöte 2012-04-24 

Webbsidorna 
 Vår ordinarie webbsida nr 1 (www.snbk.org) har löpande uppdaterats. Sedan styrelsemötet 2012-02-06 

har följande uppdateringar skett: 
o Planeringskalendern. 
o Funktionärslistan 2012. 
o Kallelse med dagordning till varvsmöte 2012-03-28. 
o Kallelse med dagordning, kandidatlista och en motion till årsmötet 2012-03-28. 
o Referat från VnBFs Årsmöte Båtdagen 2012-03-17. 
o Jollemålsättning 2012 V1. 
o Info från JA-beslut på SBUs Båtriksdag 2012-03-25. 
o Info från JA-beslut på SSFs Seglardagen 2012-03-25. 
o Inbjudan till jolleinstruktörsutbildning i Umeå 2012-05-17—20. 
o Info från E4-brobygget om begränsad farled. 
o Ändrat lösenord till hemliga sidan. 
o Referat från varvsmöte och årsmöte 2012-03-28. 
o Brygg&Boj-gruppens planerade bryggiläggning 2012-05-12.  

 Den påbörjade webbsidan nr 2 hos RF IdrottOnline Klubb 
(www.idrottonline.se/sundsvall/sundsvallnjurundabk-segling) uppdateras inte externt f n. Men bakom 
kulissen sker en del: Medlemsmatrikel nr 2 (IdrottOnline Klubb) uppdateras parallellt med SBU-registret. 

Medlemsmatrikeln och mailavisering från denna 
 Medlemsmatrikeln 2012: 

o Nya medlemmar: + 5. 
o Ändrat medlemskategori: 1 har bytt från C-> A (Mårten Andersson) och 1 har bytt från A -> C 

(Matts Lundström). Mats båt GoodWind är såld och Mårten övertar varvs-, skjul- och bryggplats. 
o Annullerade medlemmar: - 57 (varav 24 huvudmedlemmar och 33 familjemedlemmar). 
o Netto: - 52.  
o Mats Nicolaisen: Diskussion vid styrelsemötena 2011-10-24 och 2012-02-06 om hur Mats ska 

kunna lösas ut från varvet. Det fanns intresserade spekulanter. Men först måste Mats skuld 
regleras. Jag sände 2011-10-25 en sammanställning till Jörgen över Mats aviseringshistorik i SBU-
medlemsregistret. Jörgen meddelade därefter att han skulle stämma av med Benita och Olle. 
Efter senaste styrelsemötet 2012-02-06 sände jag över SBUs dokument ”Övergivna båtar”, som 
beskriver de juridiska förutsättningarna. Läget är oklart om något har hänt. 

o Magnus Jäärf sålde båt, varvsplats och skjul 2011. Han önskade därefter inte fortsätta som C-
medlem eftersom han har flyttat till Arnäsvall. Eftersom han fortfarande har sin gamla båtvagn 
inom varvsområdet har han fakturerats en båtvagnsuppställningsavgift för 2011/2012. Den 
betalade han 2012-04-20 efter krav från Tony. Enligt önskemål från Olle i oktober 2011 ska vi 
”tvinga” kvar Magnus som C-medlem t v tills han har gjort rätt för sig (tagit bort vagnen och 
betalat). Enligt Benitas uppföljning har han inte betalat följande: 

 2010: Varvsavgift (1 000 kr), skjulförsäkringsavgift (300 kr) och medlemsavgift (400 kr). 
o Det stora kvalitetsarbetet, som startades under oktober 2011 fortsätter: 

 Individuella mail sänds till medlemmar där oklarheter finns. Det rör sig mest om avsak-
nad av personnumrets fyra sista siffror på en eller flera i familjen och om båtuppgifter. 

 De allra flesta svarar inom några dagar med efterfrågade uppgifter. Men det finns också 
ett antal, som ännu inte har svarat efter flera månader. Påminnelser sänds till dessa. 

o I medlemsmatrikeln har följande stora revideringar gjorts: 
 Krediterat 189 medlemsavgiftsavier á 400 kr = 75 600 kr som avskrivs (osäkra fordringar). 
 Krediterat 2 medlemsavgiftsavier á 100 kr = 200 kr som avskrivs (osäkra fordringar). 
 Krediterat 1 träningsavgift á 400 kr = 400 kr. 
 Krediterat 2 lyftavier á 500 kr = 1 000 kr som avskrivs (osäkra fordringar). 

http://www.snbk.org/
http://www.idrottonline.se/sundsvall/sundsvallnjurundabk-segling
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 Delkrediterat 2 sommarförvaringsavgifter á 1 500 kr = 3 000 kr som avskrivs (osäkra 
fordringar). 

 Totalt krediterat belopp = 80 600 kr. 
 För att hela vidden av dessa medlemsförluster ska framgå så kan även de förbundsav-

gifter, som klubben varje år betalar uppåt till SBU (64 kr per enskild eller medlemsfamilj) 
och SSF (59,2 kr per enskild medlem och 66 kr per medlemsfamilj) läggas eftersom för 
höga medlemsantal har redovisats. Den ”onödiga” inbetalningen är hittills 24 769 kr för 
2009 – 2011. Även för 2012 kommer en överinbetalning att ske. 

 2012-02-20: Lämnat årsrapport till SSF om medlemsantalet 2011-12-31: 

o Antal enskilt betalande medlemmar t.o.m. 20 år: 0. 
o Antal enskilt betalande medlemmar fr.o.m. 21 år: 38. 
o Antal betalande familjer: 136. 
o Totalt antal individer: 394. 
o ANM: Samma medlemsantal har även lämnats till SBU 2012-01-31. 
o ANM: Läget f n är lägre p g a alla strykningar som Benita och Tony har impulserat om. 

 2012-03-30: Gjort uppdateringar av nya funktionärer i: 
o SBU-BAS. 
o IdrottOnline.   
o Sundsvalls Kommuns Föreningsregister. 

 Faktureringsläget via SBU-registret: 

o Vid de bägge tidigare styrelsemötena 2011-10-24 och 2012-02-06 informerade jag om följande 
bristande återkoppling: Uppföljning, ev påminnelser, info om ev önskan att avsluta som medlem 
är okänt. Kundreskontra i SBU-registret förs sporadiskt av Benita och med lång fördröjning. Ingen 
återkoppling från Benita.  

o 2012-02-29 sände jag en sammanställning till styrelsen om medlemsutvecklingen 2008–2011. 
o Benita har därefter tagit tag i sin uppföljning: 

 2012-03-11 genomfördes ett senarelagt ekonomimöte med syfte att klargöra omfatt-
ningen av obetalda medlemsavgifter m m under 2009 – 2011. Mötesanteckningar har 
sänts till berörda 2012-03-12. 

 2012-03-12 har Benita sammanställt en första förteckning över 19 huvudmedlemmar, 
som ska strykas. Det gjorde jag samma dag i medlemsregistret och resultatet har sänts till 
styrelsen denna dag. 

  2012-03-17 har Benita sammanställt en andra förteckning över redan tidigare strukna 
huvudmedlemmar, där obetalda avier ligger kvar i reskontra i medlemsregistret. Dessa 
har jag krediterat i medlemsregistret och resultatet har sänts till Benita 2012-03-19. 

 2012-03-28 har Benita sammanställt en tredje förteckning över tre huvudmedlemmar, 
som ska strykas. Även detta medförde krediteringar av ett antal obetalda avier i 
reskontra i medlemsregistret. Dessa har jag strukit i medlemsregistret och krediterat 
avierna. Resultatet har sänts till Benita 2012-04-02. 

 Benita har kört ikapp bristerna i reskontrauppdateringen i medlemsregistret för 2011 och 
även gjort kompletteringar för 2009 och 2010. Det som härefter kommer in är nya 
inbetalningar av gamla skulder. F n gör jag de löpande reskontrauppdateringarna efter 
underlag från Tony. 

 Det har vid uppföljningen framkommit att även ”säkra betalare” inte har betalat sina 
fakturor. Det rör sig om ett antal A-medlemmar och ett antal C-medlemmar, som är 
disponeringsgäster med båt på varvsområdet under vintrarna. Det rör sig i vissa fall om 
fleråriga försummelser. Benita och därefter Tony har fortsatt med kraven mot dessa. 

 Mina krediteringar och Benitas och Tonys kompletteringar med inbetalningar har hittills 
medfört följande remarkabla reskontraförbättringar: 

 2011-12-31 

Årsskifte 

2012-03-11 

Ekonomimöte 

2012-03-28 

Årsmöte 

2012-04-24 

Dagsläge 

Totalt fakturerat 847 810 kr 847 810 kr 776 310 kr 765 210 kr 

Totalt inbetalt 347 150 kr 616 950 kr 613 250 kr 737 560 kr 

Totalt utestående 500 660 kr 230 860 kr 163 060 kr 27 650 kr 
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  Belopp efter y-axeln i kkr. 

Externa möten, utbildningar och aktiviteter 
 2012-02-18–19 i Östersund: Kurs Seglingsledare blå-teoridelen. Jag har deltagit i denna kurs. Praktikdelen 

kommer att genomföras i Umeå i samband med ett Jolleregionkval pingstafton 2012-05-26. 
Förhoppningsvis kommer det att bli bättre arrangemang på våra kappseglingar därefter.   

 2012-03-17: VnBFs årsmöte (båtdagen). Jag har deltagit vid detta möte. Referat har publicerats på vår 
webbsida. 

 2012-03-26: Utsjöbryggornas Intresseförening hade årsmöte med stadgeändring. Ingen deltagare från 
SNBK. Okänt vilka beslut, som har tagits. 

 2012-04-04: Jolleledarträff. Sailcoach Ulf Dagerbrant och Gunnar ? från SISU hade aviserat en träff med 
jolleledarna. Okänt vad som har överenskommits. 

 Jollekommitténs sommarplanering efterlyses för information på webbsidan.  

 Sjöräddningssällskapet (Stefan Olsson) vill bjuda in sig till en medlemsinformation. Daniel har föreslagit: 
o Alt 1: I samband med bryggsjösättning under våren. Den är planerad till 2012-05-12 kl 10:00. 
o Alt 2: I samband med SNBK Sommardraget. 

 Seglarskoleinstruktörsutbildning: Sailcoach Ulf Dagerbrant har bjudit in till denna utbildning i Umeå 2012-
05-17–20. 

 2012-08-??: SNBK Sommardraget: Aktivitetskommittén brukar fastställa datum för SNBK Sommardraget 
och Årsfesten. Jag har frågat kommittén men inget datum är återkopplat ännu. Datum att undvika är: 

o 2012-08-11: SuSS arrangerar Vindhemsregattan. 
o 2012-08-11: SXK-B arrangerar kräftskiva på Lill Lubban. 
o 2012-08-18: ABK arrangerar Gubben Race som ingår i GKC. 
o 2012-08-18: SXK-B arrangerar surströmmingsskivor på Kattskär och på Lill Lubban. 
o 2012-08-25: SXK-B arrangerar LYS-natta på Kattskär och på Lill Lubban. 

Bidragsansökningar 
 Det finns möjlighet att söka bidrag för mitt deltagande i seglingsledarkursen i Östersund i februari och 

mitt kommande deltagande i praktikdelen i Umeå i maj. Jag har tidigare frågat Benita, Mårten och Daniel 

om vem som ska ansöka. Benita har avböjt. Vem skall ansöka? 

 Beslut vid VnBFs årsmöte 2012-03-17: Bidrag finns att söka från VnBF för Ungdomsverksamhet. Samma 

kriterier ska gälla som tidigare, dvs. flera klubbar ska göra projekten gemensamt, och nyttan ska komma 

alla närliggande klubbar till gemensam nytta. Vem skall ansöka? 


